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Aanwezig:  
Aaike Kamsteeg                             - voorzitter 
Marika Slingerland  - namens Alblasserdam 
Tjipke van der Plaats  - namens Dordrecht 
Els Engbers   - namens Hendrik-Ido-Ambacht 
Jacques van de Minkelis - namens Hardinxveld-Giessendam 
Ineke Robart   - namens Papendrecht 
Cockie Rutten   - namens Sliedrecht en lid CRD 
Herman Nieuwstraten   - voorzitter Cliëntenraad Regio Drechtsteden (CRD) 
Adrie Willemstein  - lid CRD 
Alex Buchinhoren  - SDD  
Linda Vonk-van der Graaf - SDD 
Jeanet Moerings   - beleidsondersteuner vanuit Zorgbelang Inclusief 
Afwezig met kennisgeving:     
Max van de Pol   - namens Zwijndrecht 
Ed    - lid CRD 
Lies    - office manager CRD 
 

Punt Onderwerp/discussie/afspraken 

1.  Welkom en vaststellen van de agenda Aaike opent de vergadering.  
Vandaag zijn leden CRD ook welkom. 
De voorzitter memoreert Piet de Keijzer, voorzitter van de Adviesraad Sliedrecht die op 17 augustus is 
overleden. Welkom aan Cockie die voor het eerst bij deze vergadering is. 

2.  Verslag vergadering 19 juni  
Wordt vastgesteld zonder aanmerkingen. 
Actielijst: zelfevaluatie RAS agenderen 20 november 

3.  Opvolging Piet de Keijzer 

Er is een vacature uit voor voorzitter Adviesraad Sliedrecht. 
De afvaardiging aan de regionale raad meenemen in de taken van de nieuwe voorzitter. 
Piet was ook voorzitter van het vervoersplatform; vroeger deed de voorzitter van de Regionale Adviesraad 
dat. Afspraak: Aaike wil dit (voorlopig) wel doen. 

4.  In gesprek met de SDD  
➢ Huishoudelijke Ondersteuning-HO: aanbesteding, nieuwe contract moet 1-1-2025 ingaan. 

Advies inkoop HO. Er si nog geen reactie ontvangen. 
Vragen/ opmerkingen Cockie Rutten: het kan toch niet dat als er geen personeel is, men geen HO 
krijgt. Alex: het is gezien de omstandigheden reëel om de schaarste (van personeel) zo goed 
mogelijk te verdelen. HO wordt vaak al voor 75+ voor onbepaalde tijd geïndiceerd.  
Ineke: mogen mensen ook een andere zorgaanbieder dan gecontracteerd kiezen? Dat kan alleen 
via PGB. Bij inkoop is één van de eisen: je moet wel kunnen leveren. 
Grote vraagstuk is houdbaarheid van het huidige systeem; het loopt vast groeiende vraag- tekorten 
aan financiën en personeel. Op het ministerie van VWS zijn ze actief met die houdbaarheids-
vraagstukken bezig. Dit is het wettelijk kader. Drechtsteden denkt mee met VWS.  
De knoppen die SDD in de regio heeft om aan te draaien zijn via de herijking Wmo en inkoop 
meegenomen. Verdeling van schaarste wordt ook over nagedacht bijvoorbeeld zijn er situaties op 
de wachtlijst die voorrang/ prioriteit moeten krijgen t.o.v. andere? Bandbreedtemodel, reablement 
en innovaties kunnen mogelijk enig soelaas bieden. De thuiszorgorganisaties zelf kijken ook naar 
innovaties. Maar ook binnen het sociaal netwerk kijken naar tijdelijke overbrugging. 
Voor HO heeft SDD niet de wachtlijst zelf in beheer, dat doen de zorgorganisaties zelf. 
Wachtlijst nu: 150 mensen, niemand heeft echt goed zicht op hoe het met de wachtenden gaat. 
Beschikbaarheidswijzer: is een website voor verwijzers waar wachttijden per gemeente staan. 

➢ Herijking Wmo verordening: Albasserdam, Sliedrecht, Zwijndrecht afgerond. HiA afwijkende 
tarieven op de hopper. Dordrecht 26/9 in de commissie. Papendrecht 12 oktober. H-G moet nog. 
Implementatiebijeenkomsten met Wmo-consulenten en wijkteams starten z.s.m. 
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➢ Uitspraak CRvB over tarieven PGB: bijzonder dat de centrale raad zover in details treed. VWS buigt 
zich er nog over. Dan zou er een wetswijziging nodig zijn. SDD gaat wijzigingsvoorstel indienen. 
Aanpassen per 1-1-2023 of 1-1-2024?  

➢ In de najaarsbrief (financiële stand van zaken) zal waarschijnlijk komen te staan dat bijna alle 
voorzieningen boven de begroting gaan. Met name door de hogere prijs (door CAO verhogingen). 

 

5.  (Verbreding van de) Regionale Adviesraad Sociaal (RAS)   
Verdere uitwerking verbinding met de CRD: toelichting Aaike/Herman.  

➢ Reglement RAS: is vastgesteld door het AB. 7 leden vertegenwoordigers van de lokale raden + 
Herman + minimaal drie cliënten P wet = 11 leden vanaf januari.  
Vragen:  
Ineke: artikel 6 lid 8 …… handelingsonbekwaam; moet hier niet ook bijstaan “bij overlijden”. Dat 
eindigt dan vanzelf, hoeft niet opgenomen. 
Tjipke: artikel 2 lid 3: RAS adviseert niet over Jeugd. Waarom staat dat er zo expliciet in? SDD gaat 
niet over jeugd (dat is de SOJ). RAS is een adviesorgaan van de SDD. Lokaal kunnen raden wel 
adviezen uitbrengen over jeugd. Daarom wel verbinding RAS en Jeugd (10 gemeenten). Vandaar 
willen we 2 x per jaar een bijeenkomst over/ met jeugd hebben. 
Tjipke: Lid 2 beschermd wonen en maatschappelijke opvang: Er staat expliciet genoemd dat dit niet 
onder RAS valt. Dordrecht is centrumgemeente en Adviesraad Wmo en Jeugd adviseert momenteel 
over BW en MO.  
Malika: gemeenten voeren wel gesprekken over verdeling van de BW opvangplekken. 
Malika: begint 1-1-2024 formeel een nieuwe termijn? Antwoord: ja. 

➢ De groep cliënten P wet is vrij constant aan het worden; iedereen die aan het werk kan stroomt 
door naar werk. Uit deze vijver moeten we 3 leden hebben in deze raad en daarnaast een soort 
platform (bv als vervoersplatform of digitaal platform) waarvan 1 persoon vervolgens afgevaardigd 
naar de RAS wordt. 
Vraag: Waarom wel cliënten P wet in de RAS en niet van de Wmo-HO of andere 
maatwerkvoorziening en bv. vervoersplatform? 
Belangrijk: cliëntenplatform/ groep moet je anders benaderen, meer concrete vragen en thema’s. 
Nog agenderen: hoe kunnen we input krijgen van cliënten/ inwoners? Achterbanraadpleging. 

➢ Voortgang notaris/statuten: de stukken liggen bij de notaris. Binnenkort ontvangen jullie deze en 
check door jurist SDD. Inschrijving KvK etc. wordt ook geregeld door notaris. 

➢ Concept activiteitenplan 2024: 
Tjipke: 10 x vergaderen i.p.v. 7 x. Dat klopt, met de P wet erbij komen er ook meer advies 
aanvragen of bespreekpunten. 
Copy aanleveren voor SDD kranten en nieuwsbrieven: Jeanet zal als de vraag om copy binnenkomt 
voor copy (zowel Wmo als P wet) bij alle leden ophalen of en welke copy geleverd wordt. 

➢ Begroting: jaarlijks etentje wel belangrijk om elkaar op informele manier te zien. Begroting is 
duidelijk en akkoord. Accountants controle is waarschijnlijk niet nodig gezien de geringe omvang. 
We kunnen volstaan met een kascontrole van 2 personen waarvan minstens 1 externe.  
Voorstel voorzitter: zelf financiën bijhouden, “kasboek” en eigen bankrekening. 
Vergoeding leden 1 bedrag (incl. reiskosten) verhoogd naar 800 euro per jaar.  

➢ Samenstelling RAS bestuur: 
Voorzitter: Aaike Kamsteeg   
Vice-voorzitter: Herman Nieuwstraten      
Penningmeester: Jacques van de Minkelis 
Secretaris: formeel (meeste werk wordt door ondersteuner Zorgbelang gedaan) Ineke Robart 

➢ Vergaderschema 2024: akkoord 10 x maandag 19-21 uur.  
➢ Ondersteuning RAS 

6.  Uit de plaatselijke raden 
➢ Alblasserdam (Marika): motie Wmo verordening taxi, onderzoek naar herindicaties (andere 

richtlijnen). Bijeenkomsten woon-zorg visie; moet 2025 ingaan. Thema voor 2024. Verandering 
werk en inkomen. Startnotitie P wet die vanmorgen gestuurd zijn mogen doorgestuurd worden 
naar lokale raad. Formeel gaat de CRD advies uitbrengen. 
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Als iemand vragen of aandachtspunten m.b.t. startnotitie heeft: geef voor  1 oktober door aan 
Herman. 

➢ Dordrecht (Tjipke): nieuwe voorzitter Bert van de Burgt.   
➢ Hardinxveld-Giessendam (Jacques): GB 
➢ Hendrik-Ido-Ambacht (Els): Fokko is beter en wordt contactambtenaar. Nieuwe burgemeester.  
➢ Papendrecht (Ineke): beleidsambtenaar advies herijking Wmo en gesprek met 2 wethouders i.v.m. 

verbreding. 
➢ Sliedrecht (Cockie): vacature voorzitter is verspreid. Advies aanvraag Brede SPUK.  
➢ Zwijndrecht (Max): vragen/ kritiek op “mijn SDD” Tip: geen advies of brief maar contact opnemen 

met Linda Vonk. 
➢ Vervoersplatform (Aaike heeft vervangen):  

Advies maatregelen doelgroepenvervoer. Bijeenkomst met ambtenaren gemeenten en Aaike en 

Jeanet. 

➢ Regionaal Netwerk Jeugd (Aaike/Max): 3 oktober gesprek met Anke-Elze de Jong en Annette ….. 

van Ouderplatform ZHZ  en Aaike Kamsteeg, Bert van de Burgt (voorzitter Dordrecht), Jeanet. 

Afspraken maken over samenwerking en thema bijeenkomsten in 2024. 

➢ CRD (Herman) afbouw loopt.  

7.  Volgende vergadering: 20 november in Hardinxveld-Giessendam 
➢ zelfevaluatie RAS 

8.  Rondvraag 

• Terugblik regionale themabijeenkomst 14 september: presentatie en verslag volgen nog 

• Welke raden zijn lid van de Koepel Adviesraden? Papendrecht, HiA, Dordrecht, H-G. 

• Theaterstuk “Kan ik iets voor je doen?” (zie mail Jeanet 31/8) 9 november in Gorinchem gaan 
Cockie, Ineke, Jeanet  

• IZA/GALA/BredeSPUK:  

Sliedrecht adviesaanvraag Brede SPUK aanvraag 

Dordrecht: Raadsinformatiebrief 12-9-2023 GALA in relatie tot IZA 

meer informatie over IZA Waardenland zie :  IZA Waardenland - Drechtzorg .  

• Ineke: moet een lid van de Adviesraad in de gemeente wonen? Bij alle andere raden wel. Staat in 

het reglement.  

 

 
Planning herijking Wmo: 

 

Gemeente Besluitvorming 

college 

Beeldvormend 

indien nodig 

Oordeels 

vormend 

Besluitvormend Ingangsdatum 

Alblasserdam 16 mei  6 juni 20 juni 1 oktober 

Dordrecht  29 augustus 12 september 19 september 1 oktober 

Hardinxveld-Giessendam 15 augustus X 28 september 28 september 1 oktober 

Hendrik-Ido-Ambacht   19 juni 3 oktober 1 oktober 

Papendrecht 22 augustus 7 september 14 september 28 september 1 oktober 

Sliedrecht  8 mei 12 september 19 september 1 oktober 

Zwijndrecht Na de zomer  20 juni 4 juli 1 oktober 

https://www.drechtzorg.nl/home/iza-waardenland/

